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Høringsinnspill fra styret i Sel Demensforening
 

Vi mener det er viktig å videreføre og styrke helsearbeiderfag og
studiespesialisering ved studiested Otta. Dette er vesentlige tilbud for å
sikre en økende etterspørsel etter helsepersonell i framtida.

Den demografiske utviklinga peker mot flere eldre, noe som ikke minst
kjennetegner region Nord-Gudbrandsdal. Med utgangspunkt i andelen
mennesker med demens bosatt i Sel kommune i 2020, vil denne øke med
hele 88% fram til 2040. En må regne med at øvrige kommuner i regionen
har lignende tall.

Med utgangspunkt i dette er det viktig å bygge gode fagmiljøer for helsefag,
gjerne med å samle helsefagutdanningen i Nord- og Midt-Gudbrandsdal på
Otta. Allerede nå gir karrieresenteret på Otta tilbud til voksne som utdanner
seg innen helsearbeiderfaget med hele Gudbrandsdalen fra Ringebu og
nordover som nedslagsfelt. En ser også desentralisering av fagskoletilbud
samt oppstart av desentralisert sykepleierutdanning i regi av Høgskolen i
Innlandet.

En videre satsing på helsefag og studiespesialisering, for å være kvalifisert
til høgskoleutdanning, på Otta mener vi er sentralt for å utdanne tilstrekkelig
med helsepersonell i regionen i en tid der antall eldre og dermed også
forekomsten av mennesker med demens er økende.

Otta og Sel kommune er vertskap for lokalmedisinsk senter med legevakt
og spesialister innen flere medisinske fag. En lokalisering av
helsefagutdanning på Otta kan dra nytte av praksisplasser og samarbeid
forøvrig her. I tillegg ligger Otta til slik at det er lett tilgjengelig fra hele
regionen samt Midt-Gudbrandsdal.
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